
P r o t o k ó ł   Nr  XXX /  2005 
z Sesji  Rady Gminy  Stegna 

odbytej w dniu 23 września 2005 roku 

w sali Nr 1 Urzędu Gminy w Stegnie. 

  

 

Sesję Rady Gminy Stegna  otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Pani  Ewa Dąbska. 

która przywitała radnych i przybyłych gości. Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczyło 13 radnych.  

W sesji nie uczestniczył Radny Pan Ciasnocha Marian, Radny Pan Nieckarz Paweł. 

Lista  obecności radnych i zaproszonych gości w załączeniu. 

 

Ad. Pkt. Nr 2. 
 

Sekretarzem obrad została Radna Pani Iwona Błońska. Za kandydaturą  Pani Blońskiej 

głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. Pkt. Nr 3. 
 

Przewodnicząca obrad Pani Ewa Dąbska odczytała proponowany porządek obrad. Za 

przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych, 1 radny głosował  przeciw. 

Porządek obrad został przyjęty w brzmieniu jn: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Aktualna sytuacja w rolnictwie. 

7. Informacja z realizacji budżetu za I półrocze 2005 roku. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8,1. zmiany uchwały Nr XXVII/191/05 Rady Gminy Stegna z dnia 30 marca 2005 roku w  

       sprawie budżetu gminy na 2005 rok. 

8,2. ustalenia organu dokonującego czynności w sprawach zakresu prawa pracy wobec Wójta  

       Gminy Stegna. 

8,3  zbycia nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa w związku z realizacją inwestycji  

       polegającej na przebudowie drogi krajowej nr 7. 

8,4  powołania komisji do przeprowadzenia inwentaryzacji mienia ogólnokrajowego  

       / państwowego/ podlegającego komunalizacji z mocy prawa. 

8,5. ustalenia regulaminu przyznawania nagród Wójta dla nauczycieli i dyrektorów  

       zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Radę Gminy Stegna. 

8,6. udziału Gminy Stegna w utrzymaniu Związku Komunalnego do Eksploatacji Sieci  

        Centralnego Wodociągu Zuławskiego. 

9. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

10. Informacja  Przewodniczącej Rady i Wójta Gminy dotycząca złożenia przez radnych, 

      pracowników gminy oraz kierowników jednostek podległych oświadczeń  majątkowych. 

11.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Sprawy różne. 

  

Ad. Pkt. Nr 4. 



 

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało  13 radnych. 

 

Ad. Pkt. Nr 5. 
 

Interpelacje i zapytania złożyli następujący radni :  

 

1.Radny Pan Szymański Waldemar  - w sprawie uciążliwej działalności restauracji „ Pod 

Strzechą” w Stegnie, w imieniu Wójta Gminy Stegna, kancelaria prawna wysłała do 

właściciela lokalu pismo, w którym wymienione zostały nazwiska i adresy wszystkich 

okolicznych mieszkańców, którzy składali skargi w tej sprawie. Radca prawny Urzędu Gminy 

oświadczył na sesji w dniu 1 lipca 2005 roku, iż kancelaria prawna sporządziła jedynie samą 
merytoryczną treść pisma a decyzję o umieszczeniu w nim  nazwisk i adresów skarżących 

podjęto w Urzędzie Gminy w Stegnie. W związku z powyższym proszę o udzielenie 

informacji, kto w UG podjął tę decyzję. 
 

2. W piśmie nr 153/2004 z dnia 13 stycznia 2004 roku, na wnioski komisji rewizyjnej w 

sprawie nielegalnie funkcjonującej stacji paliw w Stegnie, odpowiada Pan, iż poprzez 

skierowanie sprawy na drogę sądową, podjęte zostaną kroki w celu odzyskania posesji, na 

której usytuowana  jest ta stacja. Do chwili obecnej stacja funkcjonuje bez zakłóceń.  
W związku z powyższym proszę o udzielenie informacji, jakie kroki podjęto w tej sprawie do 

tej pory i jakie są efekty tych działań. Proszę o udostępnienie mi wszelkiej dokumentacji w tej 

sprawie. Ponadto proszę o udzielenie informacji, w jakiej wysokości czynsz dzierżawny płaci 

obecnie właściciel wymienionej stacji benzynowej. 

 

3. W dniu 12 lutego 2004 roku komisja rewizyjna stwierdziła w trakcie kontroli, że w wyniku  

niewłaściwego nadzoru na wycinką drzew prowadzoną w Stegnie na ul. Lipowej przez firmę 
„ Floreus „ do kasy Urzędu Gminy nie wpłynęła kwota 7.778,20, którą firma ta zobowiązana 

była wpłacić na mocy umowy zawartej z Gminą Stegna. Ponadto nie zostały przez tę firmę 
wykonane wszystkie prace wymienione w tej  umowie. W protokole nr 2/2004 Komisja 

Rewizyjna zaleca Wójtowi podjęcie działań zmierzających do odzyskania wymienionej kwoty 

oraz wyegzekwowanie od firmy „ Floreus „ wykonania wszystkich robót wymienionych w 

umowie. W trakcie kontroli zapewniał Pan, iż pieniądze oraz pozostałe do wykonania roboty 

zostaną od wymienionej firmy wyegzekwowane. Ponieważ do chwili obecnej ani komisja 

rewizyjna, ani Rada Gminy, nie została poinformowana o podjętych przez Pana działaniach w 

tej sprawie, proszę o udzielenie następujących informacji: 

- czy firma „ Floreus” wywiązała się z pełnego zakresu robót związanych z wycinką drzew na 

ul. Lipowej ?. Jeżeli nie, to kto, i na czyj koszt, roboty te wykonał?, 

- czy wyegzekwowano od firmy „ Floreus” kwotę 7.778,20 zł?. Jeżeli nie, to jakie działania 

podjęto w tej sprawie dotychczas i jaki jest ich efekt. Proszę o udostępnienie  wszelkiej 

dokumentacji tej sprawy. 

 

4. W dniu 27 czerwca 2005 roku p. Halina Polańska, skarbnik gminy, przedstawiła radnym 

dokumentację, z której wynika, iż wydał jej Pan pisemne polecenie służbowe podpisania 

umowy z firmą Pro- Con. Wcześniej pani skarbnik odmówiła podpisania tej umowy, uznając 

ją za szkodliwą dla gminy oraz niezgodną z prawem. W związku z powyższym proszę o 

udzielenie informacji,  czy umowa powyższa jest realizowana i czy gmina z jej tytułu 

poniosła do tej pory jakiekolwiek koszty. 

 



5. Mieszkanka Drewnicy p. Grażyna Nocula zwróciła się do mnie o złożenie następującego 

wniosku do Wójta Gminy Stegna. 

- zdaniem wnioskodawczyni internetowy Biuletyn Informacji Publicznej Gminy Stegna nie 

jest na bieżąco aktualizowany. Brakuje w nim ważnych dla społeczności naszej gminy 

informacji. Pani Grażyna Nocula domaga się zmiany tego stanu rzeczy i dokonywania 

bieżącej  aktualizacji biuletynu, który powinien zawierać wyczerpujące i aktualne informacje 

o wszelkich działaniach prowadzonych przez Wójta i Radę Gminy.  

 

6. Radna Pani Blońska Iwona  - spowodowanie zabrania śmieci z różnych miejsc przy ulicach 

miejscowości Jantar. 

 

7.  Radna Pani Błońska Iwona - porozumienia Gminy z Urzędem Morskim i Lasami 

Państwowymi w celu uporządkowania „ Dzikich Wysypisk „ na duktach leśnych 

prowadzących do morza od Jantaru i Jantaru Leśniczówki. 

 

8. Radna Pani Błońska Iwona - zainstalowania punktów świetlnych zgodnie z planem 

modernizacji oświetlenia gminnego. 

 

9. Radny Pan Załuga Dariusz – co z modernizacją oświetlenia w gminie Stegna. 

 

10. Radny Pan Hudomięt Jan – poruszył sprawę spalania starej odzieży i szkodliwości dla 

środowiska. 

 

11.Radny Pan Mirowski Józef – woda pitna nie nadaje się do celów spożywczych, wójt 

powinien zając w tej sprawie stanowcze stanowisko. 

 

12. Radny Pan Mirowski Józef – jakie są losy budynku po byłym Ośrodku Szkolno – 

Wychowawczym w Junoszynie. 

 

13. Radny Pan Ryszard Fidut – wnioskował o połączenie ulicy Powstańców W-wy i 

Grunwaldzkiej w Stegnie. 

 

14. Radny Pan Ryszard Fidut – doprowadzić do likwidacji kałuż przy ulicy Morskiej i  

Powstańców W-wy w Stegnie poprzez oczyszczenie studni kanalizacyjnych. 

 

15. Radny Pan Ryszard Fidut – co dalej z budynkiem po byłym Ośrodku „ Muszelka” w 

Stegnie. 

 

16. Radny Pan Dragan Krzysztof – naprawić dach w budynku świetlicy w Stegience. 

 

 

 

17. Radny Pan Dragan Krzysztof – naprawić nawierzchnię drogi w miejscowości 

Chorążówka. 

 

18. Radny Pan Dragan Krzysztof – naprawić nawierzchnię drogi Rybina – Jantar. 

 

19. Radny Pan Dragan Krzysztof – ustawić drogowskaz na dojeździe drogi na Chorążówkę. 
 



20. Radny Pan Kleczewski Sebastian – co dalej z budynkiem po byłej Mleczarni w 

Żuławkach. 

 

21. Radny Pan Kleczewski Sebastian – jak planowana jest przebudowa mostu na rzecze 

Szkarpawa. 

 

22. Radny Pan Kleczewski Sebastian – w związku z uchwalonym Programem Ochrony 

Srodowiska czy planuje  się w gminie Stegna wymianę pokryć dachowych z eternitu. 

Czy dla osób wymieniających pokrycia dachowe są preferencyjne kredyty lub dotacje. 

 

23. Radny Pan Kleczewski  Sebastian – przeprowadzić we wsiach Drewnica, Żuławki 

szkolenia na temat szkodliwości palenia szmatami w piecach. 

 

24. Radny Pan Kukułka Stanisław – reaktywować działalność świetlicy w Dworku. 

 

25. Radny Pan Kukułka Stanisław – oznakować miejscowość Dworek na wjeździe do tej 

miejscowości. 

 

26. Radny Pan Kukułka Stanisław – jak wygląda sprawa drogi w osiedlu w Starych Babkach 

która jest własnością Agencji Nieruchomości Rolnych. 

 

27. Radna Pani Ewa Dąbska – wystąpić do Starostwa bądź do Zarządu Dróg o uzupełnienie 

asfaltu na przystanku PKS w Drewnicy łącznie z doprowadzeniem Chodnika. 

 

28. Radny Pan Hudomięt Jan – naprawić drogę w Szkarpawie. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.  
 

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska przedstawiła zaproszonych gości biorących udział w 

sesji i poprosiła o przedstawienie spraw związanych z rolnictwem. 

 

Pierwszy głos zabrał Pan Heimowski Roman Kierownik Terenowego Oddziału Zarządu 

Melioracji i Urządzeń Wodnych. 

Pan Heimowski przedstawił informację o stanie urządzeń melioracyjnych na terenie gminy 

Stegna. Poinformował również ile kanałów znajduje się na terenie gminy i jakie kanały 

zostały wymulone.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie radni zwracali się z pytaniami do Pana Heimowskiego. 

Pan Wagner – co z kanałami szczegółowymi. 

Pan Kukułka Stanisław stwierdził, że nie można odpowiedzialności przerzucać na rolników. 

Pan Włuka -  co ze stacją pomp w Izbiskach, dlaczego stacja pomp pompuje wodę, czy jest to 

zasadne. 

Pan Heimowski poinformował, że stacja pomp w Izbiskach zostanie zmodernizowana w 2006 

roku a pompa działa bo jest to zasadne. 

Pan Fidut Ryszard stwierdził, że powinien być podział kompetencji, należy podjąć inicjatywę 
o przywrócenie Spółek Wodnych, okaszanie rowów to obowiązek, trzeba starań, aby to 

wyegzekwować. 
Pan Kukułka Stanisław- wszyscy mieszkańcy powinni dbać o wykaszanie rowów a nie tylko 

rolnicy. Należy przeznaczyć w budżecie 40.000 lub 50.000 na meioracje powinniśmy brać 
przykład z gminy Ostaszewo, gdzie przeznaczane są tam środki na melioracje. 



Pan Marek Charliński stwierdził, że należy wspierać rolników ponieważ ich zyski nie 

pozwalają inwestować i utrzymywać rowów, musi być pomoc ze strony władzy. 

Pan Heimowski poinformował, że jeżeli rolnicy są zrzeszeni w Spółkach Wodnych wówczas 

jest dotacja w wysokości 30 %. 

 

Następnie głos zabrał Powiatowy Inspektor Weterynarii Pan Zdralewicz Jan, który 

poinformował o zakresie działania Powiatowej Inspekcji. Zapoznał z najważniejszymi 

sprawami które dotyczą rolników  oraz zasygnalizował o ptasiej grypie.  

Pan Fortas sołtys wsi Drewnica poruszył sprawę bezpańskich psów. Zwrócił się z pytaniem 

czy jest obowiązek posiadania paszportów i czipów dla psów. 

Pan Mirowski Józef zwrócił się z pytaniem jakie badania musi mieć pies   w przypadku   

wyjazdu   poza  granicę. 
 

Pan Kolaska Lech członek Zarządu Pomorskiej Izby Rolniczej poinformował o głównych 

problemach rolników oraz o możliwości powołania grup producenckich. 

Pan Marek Charliński zwrócił się z pytaniem co jest czynione aby przyśpieszyć skup 

interwencyjny. 

Pani Ewa Dąbska zwróciła się z pytaniem czy Pomorska Izba Rolnicza coś robiła, aby 

poprawiła się sytuacja rolników. 

 

Następnie głos zabrał Pan Szmardzewski Zdzisław Agencja Nieruchomości Rolnych, który 

przedstawił informację dot. sprzedaży gruntów rolnych oraz oddanych przez Agencję w 

dzierżawę.  
Pan Smardzewski przekazał Przewodniczącej Rady wykazy gruntów z terenu gminy 

przeznaczonych do sprzedaży. 

Następnie  radni poruszyli sprawę sprzedaży magazynów zbożowych Cegielnia  Sztutowo. 

Radni oraz mieszkańcy naszej gminy są zaniepokojeni sprzedażą magazynów uważają, że 

magazyny te nie powinny być sprzedane a jeżeli już to dalej tam powinien odbywać się skup 

zbóż. 
Następnie Pan Kukułka wnioskował o pomoc oraz wsparcie mieszkańców budynków po 

byłych PGR.  

Przedstawiciel Agencji stwierdził, że zabroniona jest jakakolwiek pomoc dla pracowników 

byłych PGR. Nie ma w ustawie zapisanego takiego działania. Agencja może przekazać tereny 

i drogi oraz budynki dla gminy i wtedy może przekazać środki na wyremontowanie 

przejętego mienia. 

Pan Kukułka wnioskował o uruchomienie świetlicy w Wybicku. 

 

Glos zabrał Pan Plichta Tadeusz Dyrektor Wydziału Rolnictwa Urzędu Wojewódzkiego, 

który poinformował, że na terenie województwa zarejestrowane są 4 grupy producenckie. 

 

Ilość grup jest taka mała ponieważ ustawa jest niedoskonała. Następnie Pan Plichta 

poinformował na temat melioracji. Stwierdził, że melioracja na terenie Żuław przedstawia się 
dobrze. 

Następnie poinformował o suszy, jaka miała miejsce na terenie województwa. Na terenie 

gminy 17 gospodarstw zostało uznanych klęską suszy. Gospodarstwa w których wystąpiła 

strata 30 % zostały uznane klęską suszy.  

Pan Kukułka stwierdził, że są przypadki gdzie oceniona jest susza na 29 %, rolnicy ci są 
zdesperowani nie otrzymaniem kredytu. 

Pan Kukułka wnioskował o uwzględnienie wszystkich czynników, które wpłynęły na 

obniżenie dochodowości gospodarstwa. 



 

Następnie głos zabrał Pan Szatkowski ARR, który poinformował o interwencyjnym skupie 

zbóż. Skup interwencyjny rozpoczyna się 1 listopada i będzie trwał do końca maja. 

Minimalna partia to 80 ton. Zboże musi spełniać określone parametry. 

 

Głos zabrała Pani Misiaszek Karolina ARiMR która poinformowała o ilości wniosków, które 

wpłynęły do Agencji. Poinformowała również, że 150 gospodarstw będzie kontrolowanych w 

40 gospodarstwach będzie wizytacja w celu sprawdzenia udzielonych dopłat i działań. 
 

Następnie glos zabrała Pani Anna Galewska, która uzupełniła wypowiedzi na temat sytuacji w 

rolnictwie. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała stanowisko Rady Gminy, które zostało wypracowane na 

wspólnym posiedzeniu komisji w sprawie klęski suszy w roku 2005. 

Za przyjęciem stanowiska i przekazaniem go do Wojewody Pomorskiego głosowało 13 

radnych. 

Stanowisko stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7. 
 

Skarbnik Gminy Pani Halina Polańska przedstawiła analizę z wykonania budżetu za I 

półrocze 2005 roku. 

Pan Sebastian Kleczewski stwierdził, że jak będzie informacja za III kwartały wówczas się do 

niej ustosunkuje. 

Pozytywne jest to, że plan jest realizowany i zwiększyła się ściągalność podatków. 

Negatywne to wydatki rosnące na administrację, żadne oszczędności nie są wprowadzone, 

anonimowa jest analiza w oświacie, wysokie koszty w szkołach na utrzymanie ucznia. 

Bardzo małe zbycie majątku. Nie wykonywane są inwestycje, środki nie wykorzystane na 

inwestycje rosną. W związku z tym Komisja Budżetowa wstrzymuje się z wypowiedzią. 
Następnie informację z wykonania budżetu za III kwartały poddano pod głosowanie. 

Za przyjęciem informacji za I półrocze glosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8,1. 
 

Skarbnik Gminy Pani Halina Polańska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVII/ 191 / 05 w sprawie budżetu gminy 2005 rok. 

 

Radni na posiedzeniu wspólnych komisji wnioskowali, aby środki pozostawić na Straż 
Gminną. Wobec powyższego Skarbnik Gminy dokonała korekty i środki zostały 

pozostawione. 

 

Pan Wagner wystąpił z wnioskiem o przesunięcie między zadaniami Ochotnicze Straże 

Pożarne / karoseria samochodu przenieść 8.000 na wymianę dachu na budynku OSP w 

Mikoszewie/ . 

 

Za dokonaniem zmian w projekcie uchwały głosowało 13 radnych.  

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXVII/191/05 Rady Gminy Stegna z dnia 30 marca 2005 roku w sprawie 

budżetu gminy na 2005 rok. 



Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXX / 220 / 05 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/ 191/ 05 Rady Gminy Stegna 

z dnia 30 marca 2005 roku w sprawie budżetu gminy na 2005r. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8,2. 
 

Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia organu 

dokonującego czynności w sprawach zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy Stegna. 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Do projektu uchwały uwag nie 

zgłoszono. Wobec powyższego projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podjęciem 

uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXX / 221 / 05 

w sprawie ustalenia organu dokonującego czynności w sprawach 

zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy Stegna. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8,3. 

 
Wójt Pan Marian Ranoszek przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości na 

rzecz Skarbu Państwa w związku z realizacją inwestycji polegającej na przebudowie drogi 

krajowej nr 7. 

Rada zobowiązała Wójta do poczynienia działań w Generalnej Dyrekcji Dróg w sprawie 

poprawy bezpieczeństwa mieszkańcom miejscowości Dworek. 

Pan Kukułka wnioskował, aby Wójt wystąpił z wnioskiem o wybudowanie chodnika około 1 

km w stronę Niedźwiedzicy.  

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska odczytała projekt uchwały w sprawie 

zbycia nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa w związku z realizacją inwestycji polegającej 

na przebudowie drogi krajowej nr 7. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod 

głosowanie projekt uchwały. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXX/ 222 /05 

w sprawie zbycia nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa w związku 

z realizacją inwestycji polegającej na przebudowie drogi krajowej nr 7. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8,4. 
 

Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie powołania komisji do 

przeprowadzenia inwentaryzacji mienia ogólnonarodowego /państwowego /podlegającego 

komunalizacji z mocy prawa. 

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

Wobec powyższego projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych.  

 



Przyjęto Uchwałę Nr XXX / 223 / 05 

w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia inwentaryzacji mienia 

ogólnonarodowego / państwowego / podlegającego komunalizacji z mocy prawa. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8,5 
 

Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

przyznania nagród Wójta dla nauczycieli i dyrektorów zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Radę Gminy Stegna. Wójt poinformował, że jest 

pozytywna opinia Gminnej Rady Oświatowej. 

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska odczytała projekt uchwały. Radni nie 

wnieśli uwag do projektu uchwały. Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt 

uchwały. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXX / 224/ 05 

w sprawie ustalenia regulaminu przyznania nagród Wójta dla nauczycieli i dyrektorów 

zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Radę Gminy Stegna. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8,6  

 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie udziału Gminy Stegna w 

utrzymaniu Związku Komunalnego do Eksploatacji Sieci Centralnego Wodociągu 

Żuławskiego. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Do projektu 

uchwały uwag nie zgłoszono. Wobec powyższego projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXX / 225 / 05 

w sprawie udziału Gminy Stegna w utrzymaniu Związku Komunalnego 

do Eksploatacji Sieci Centralnego Wodociągu Żuławskiego. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. Pkt. Nr 9. 
 

Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek przedstawił informację o swojej pracy w okresie między 

sesjami. 

Wójt brał udział: 

- opiniowanie i przygotowanie Programów Odnowy Wsi, 

- 2 spotkania w sprawie gazyfikacji Mierzei, 

- udział w posiedzeniu Powiatowej Izby Rolniczej, 

- przygotowanie do Mistrzostw Świata w Poławianiu Bursztynu, 

- udział w spotkaniu Pomorskiego Związku Gmin na temat „ Przyjazne Energie w 

   Pomorskim, 

- 2 spotkania w sprawie budowy wodociągu w Drewnicy do posesji Pani Czeladko, 

- 3 spotkania w sprawie budowy drogi Nr 7 uzgodnienia objazdów, 

- udział w posiedzeniu Komisji Społecznej w sprawie suszy, 

- udział w zebraniu Wiejskim w Swierznicy w sprawie budowy drogi, 

- odbiór łodzi Ratunkowej Hybryda z PZU, 



- spotkanie w Komendzie Powiatowej z Okazji Święta Policji, 

- udział w Zgromadzeniu Związku Komunalnego CWZ, 

- udział w spotkaniu Forum Inwestycyjnego w Sopocie, 

- udział w Zgromadzeniu Pomorskiej Izby Rolniczej w Starym Polu, 

- spotkanie w sprawie funkcjonowania kolejki i zagospodarowanie terenu stacji w Stegnie, 

- udział w 3 spotkaniach w sprawie budowy mostu w Drewnicy 1 w Nowym Dworze i 

  2 w Gdańskim RZGW, 

- udział w spotkaniu Rad Sołeckich Jantaru i Mikoszewa w sprawie działalności 

  przedsiębiorstwa „ HERTOG „ 

- spotkanie z Nadleśniczym w sprawie przejęcia działek i działalności niektórych Ośrodków  

 - podpisanie umów kupna sprzedaży, 

- udział w konferencji nad regionalnym programem operacyjnym, 

- udział w spotkaniu w sprawie Powiatowych Zespołów roboczych w sprawie przygotowania 

  projektów na lata 2007 – 2013, 

- udział w spotkaniu dyrektorów szkół z terenu powiatu Nowodworskiego, 

- udział w III spotkaniu Przewodników Pomorskich w Malborku, 

- udział w spotkaniu Programu Rozwoju Dróg Wodnych, 

- podpisanie umów u Marszałka na remont szkoły w Drewnicy i program odnowy wsi- 

  remont świetlicy w Rybinie, 

- udział w 3 spotkaniach w sprawie organizacji dożynek Gminno – Powiatowych, 

- udział w spotkaniu Izby Rolniczej podsumowanie prac komisji, 

- udział z delegacją Gminy Stegna w obchodach dni Palafos 

- praca biurowa, obsługa interesantów. 

 

Ad. Pkt. Nr 10.  

 
Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska przedstawiła informację o złożonych przez radnych 

oświadczeniach majątkowych. 

Informacja w załączeniu.  

 

Następnie Wójt Pan Marian Ranoszek przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych przez pracowników Urzędu Gminy i kierowników jednostek organizacyjnych. 

Informacja w załączeniu. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.  
 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił  Wójt Pan Marian Ranoszek. 

- Wójt udzieli na piśmie Panu Szymańskiemu odpowiedzi. 

- Pani Błońskiej również zostanie udzielona odpowiedź na piśmie. 

- do 30 września ma być pełna dokumentacja na modernizację oświetlenia – modernizacja 

rozpocznie się w miesiącu październiku. 

- odnośnie spalania odzieży Wójt zorganizuje zebranie z mieszkańcami tych miejscowości 

  w których spalana jest stara odzież w piecach. 

- Wójt podejmie rozmowy Fundacją w sprawie wody. 

- budynek po byłym Ośrodku „ Muszelka „ został odsprzedany. 

-  obiekt szkoły  w Junoszynie jest własnością   Starosty Nowodworskiego. 

- droga jest wytyczona tylko należy ją utwardzić, 
- remont i oczyszczenie studzienek na ulicy Morskiej leży w gestii Starostwa, 

- Wójt wspólnie z Lasami chciałby sprawę parkowania jak najszybciej rozwiązać, 
- wnioski Pana Dragana  dot. remontu dróg zostaną przekazane do Starostwa ponieważ są 



  to drogi powiatowe, 

- materiał na remont świetlicy jest zakupiony, 

- budynek w Żuławkach został od Mleczarni przejęty, sprawa jest w toku załatwiania, 

- budowa mostu w Drewnicy jest problemem ponadlokalnym, 

- jest możliwość uzyskania niskoprocentowej pożyczki z WFOŚ i GW w Gdańsku na 

 demontaż i utylizację pokryć dachowych wykonanych z azbestu. 

- Wójt organizuje spotkanie na wsiach dot. szkodliwości spalania starą odzieżą.    
- świetlica w Dworku rozpocznie działalność, 
- przygotowywany  jest wykaz obiektów które gmina mogłaby przejąć. 
- Wójt wystąpi do Zarządu Dróg o uzupełnienie asfaltu przy przystanku. 

 

Ad. Pkt. Nr 12. 
 

Przewodnicząca Rady odczytała pisma: 

 

- Placówki Straży Granicznej w Krynicy Morskiej w sprawie uwzględnienia w projekcie 

budżetu na 2006 środków finansowych w kwocie 5 000 zł na zakup paliwa dla pojazdów  

służbowych.  

- Pismo Wiceprezesa Zarządu SPiDR  Kampania pod Patronatem Ministra Edukacji 

Narodowej i Sportu Zachowaj Trzeźwy Umysł. 

Pan Szymski mieszkaniec Stegny zwrócił się do Wójta aby krótko poinformował o wizycie w 

Hiszpanii czy była to wizyta służbowa i krótko o wynikach  tej wizyty i co  tam załatwiono. 

Pan Fortas sołtys wsi Drewnica poruszył następujące sprawy: 

- co z remontem sali gimnastycznej, 

- czy gmina będzie miała destrukt na utwardzenie dróg, 

- kiedy  będzie  parking przy Ośrodku  Zdrowia w Drewnicy, 

- zorganizować spotkanie z młodzieżą, 
- nakazać podwyższenie płotu na posesji 60 w związku z niebezpiecznymi psami na tej 

posesji, 

- kto wydał zgodę na wycięcie drzew w parku w Drewnicy. 

Wójt wyjaśnił, że przetarg na remont sali w Drewnicy został unieważniony, 

-pod koniec października będzie decyzja o destrukcie. 

-w budżecie nie ma środków na utwardzenie parkingu, 

- zostanie zorganizowane spotkanie z młodzieżą w Drewnicy, 

- Wójt wystąpi do Policji o wyjaśnienie sprawy zagrożenia na tej posesji przez psy, 

Pan Osowski sołtys wsi Chorązówka wnioskował o uregulowanie sprawy dowozu dzieci do 

szkoły z jego miejscowości, dzieci wyjeżdżają o godz. 7,15 a wracają o 14, 45. 

Wnioskował również o okoszenie poboczy dróg, 

Pan Fidut zwrócił się z pytaniem czy Zarząd Dróg będzie wykonywał przebudowę ronda i czy 

został złożony wniosek na modernizację ulicy Gdańskiej. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca obrad zakończyła obrady sesji. 

 

 

 

Protokołowała:                                               Sekretarz obrad: 

Halina Całkiewicz                                          Iwona Błońska  


